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Protokół Nr 3/07 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 16 stycznia 2007 r. 
 
Ad.1 
Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący 

Komisji Pan Henryk Sadzki, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 
Ad. 1 

Obecni:  

• Przewodniczący Komisji    Henryk Sadzki 

• Wiceprzewodniczący                                          Miros ław Waluś 

• Członkowie:     Krzysztof Deutsch 

       Jarosław Jędrkowiak 

       Leszek Kamiński 

       Robert Marcinkowski 

                                                                                  Kazimierz Musielak 

       Elżbieta Palka 

        Krzysztof Wachowiak 

         

 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu komisji wzięli udział zaproszeni goście: 

• Skarbnik Powiatu Pani Eleonora Gościniak 
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił porządek posiedzenia Komisji. 
W wyniku głosowania porządek posiedzenia został przyjęty głosami 7 „za” przy 
nieobecności Radnego Pana Roberta Marcinkowskiego i Radnego Pana Krzysztofa 
Wachowiaka. 
 
Ad. 4 
 
Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie protokół Nr 2/06 z 
posiedzenia Komisji. 
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W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami 6 „za”, 1 „wstrzymującym” przy 
nieobecności Radnego Pana Roberta Marcinkowskiego i Radnego Pana Krzysztofa 
Wachowiaka. 

 
 
Ad. 5 a 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 
na 2007 rok przedstawiła Skarbnik Pani Eleonora Gościniak. 
 
Zarząd Powiatu Gostyńskiego przedkłada projekt uchwały budżetowej wraz z załącznikami 
na 2007 rok. 
 

Planowane dochody wynoszą 46.746.800 zł 

Planowane wydatki wynoszą 49.904.000 zł 

Deficyt budżetowy wynosi 3.157.200 zł  

 

Źródłem pokrycia deficytu budżetowego będzie kredyt zaciągnięty w banku krajowym.  

 

Projekt uchwały budżetowej przygotowany został zgodnie z uchwałą Nr XLVI/355/2006 Rady 

Powiatu Gostyńskiego z dnia 31 sierpnia 2006 roku w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej, uchwałą Nr 143/1122/06 Zarządu Powiatu Gostyńskiego z dnia 

18 września 2006 roku w sprawie opracowania materiałów planistycznych na rok budżetowy 

2007 przez podległe jednostki organizacyjne oraz powiatowe inspekcje i straże, podjętą na 

podstawie § 1 ust. 2 cytowanej wyżej uchwały Rady.  

Do projektu uchwały budżetowej załączone są następujące załączniki: 

 

Wraz z projektem uchwały budżetowej Zarząd przedstawia również Radzie informację 

o stanie mienia komunalnego wg stanu na dzień 30 września 2006 roku, informację  

o dopłatach z budżetu powiatu do zadań z zakresu administracji rządowej, informację  

o sytuacji finansowej powiatu oraz prognozę długu powiatu w latach 2007-2013. 

 

Ponadto Zarząd proponuje, by Rada: 

 

1. Udzieliła Zarządowi upoważnień, które pozwolą prawidłowo wykonywać uchwalony 

przez Radę budżet powiatu. Upoważnienia te dotyczą: 
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1) § 9 ust..1 pkt. 1 projektu uchwały - zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie 

występującego w ciągu roku budżetowego deficytu budżetowego. W związku z tym, że 

wszystkie dochody budżetu powiatu przekazywane są przez różnych dysponentów, może się 

zdarzyć tak, iż nie wpłyną one w terminie, a zarząd zobligowany terminami (np. do wypłaty 

wynagrodzeń w podległych jednostkach) do regulowania zobowiązań nie będzie mógł ich 

dokonać, gdyż nie będzie na rachunku bankowym środków. Mając takie upoważnienie, 

będzie można zaciągnąć w banku prowadzącym obsługę bankową kredyt krótkoterminowy, 

który zostanie spłacony, gdy wpłyną należne środki od właściwego dysponenta. Kredyt ten, 

zgodnie z art. 82 ust.1 pkt. 1 ustawy o finansach publicznych może być zaciągnięty na okres 

dłuższy niż do 31 grudnia danego roku.  

Upoważnienie takie może otrzymać zarząd na podstawie art. 184. ust. 2 pkt 1 ustawy o 

finansach publicznych, ponadto zgodnie z art. 12 pkt. 8 lit. „d” ustawy o samorządzie 

powiatowym do wyłącznej właściwości rady należy ustalanie maksymalnej wysokości 

pożyczek i kredytów krótkoterminowych zaciąganych przez zarząd. 

 

3) § 9 ust.1 pkt 2 - dokonywania określonych zmian polegających na przeniesieniu 

planowanych wydatków pomiędzy paragrafami i rozdziałami w ramach działów klasyfikacji 

budżetowej z wyłączeniem wydatków majątkowych, na podstawie art. 188. ust. 2 pkt. 1 w 

związku z art. 184 ust. 2 pkt. 2 ustawy o finansach publicznych. 

 

4) § 9 ust.1 pkt. 3 - lokowania wolnych środków budżetowych na rachunkach w innych 

bankach na podstawie art. 195 ust. 2 ustawy o finansach publicznych. 

 

5) § 9 ust.1 pkt. 4 - zaciągania zobowiązań na finansowanie wydatków z tytułu limitów na 

wieloletnie programy inwestycyjne w latach i kwotach, zgodnie z załącznikiem Limity 

wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu Gostyńskiego na lata 2007-2009 na 

podstawie art. 184 ust. I pkt. 10a) w związku z art. 166 ust. 1 ustawy o finansach 

publicznych. 

6) § 9 ust.1 pkt. 5 zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

następnym (2007) jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania powiatu i termin 

zapłaty upływa w 2007 roku na podstawie art. 184 ust. I pkt. 10b). 

 

2. Określiła maksymalną kwotę poręczeń udzielanych przez Zarząd w ciągu roku 

budżetowego w wysokości 600.000 zł i pożyczek do kwoty 500.000 zł - § 9 ust. 2.  

 

3. Ustaliła kwotę 1.000.000 zł, do której Zarząd może samodzielnie zaciągać zobowiązania 

- § 9 ust. 3. 
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4. Ustaliła dla powiatowych jednostek budżetowych następujące zasad rozliczeń zwrotu 

wydatków - § 9 ust.4: 

1) uzyskane przez powiatowe jednostki budżetowe zwroty wydatków dokonanych w 

roku budżetowym 2007 przyjmowane są na rachunek bankowy i zmniejszają 

wykonanie wydatków roku 2007, 

2) uzyskane przez powiatowe jednostki budżetowe powiatu zwroty wydatków 

dokonanych w poprzednich latach budżetowych przyjmowane są na rachunek 

bankowy i stanowią dochody powiatu roku 2007. 

 

5. Ustaliła roczne limity dla 

      1) zobowiązań z tytułu nowych kredytów i pożyczek zaciąganych na sfinansowanie 

przejściowego deficytu budżetu – w kwocie 1.000.000 zł; 

2) zobowiązań z tytułu nowych kredytów (pożyczek) zaciąganych na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu; 

 3) zobowiązań z tytułu nowych kredytów i pożyczek zaciąganych na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tyt. zaciągniętych kredytów i pożyczek  

 

Projekt budżetu przygotowany został w oparciu o projekty złożone przez jednostki oraz 

o zawiadomienie Wojewody o dotacjach i Ministra Finansów o subwencjach i udziałach 

w podatkach.  

Udział w podatku od osób fizycznych wynosi 10,25 % i na 2007 rok szacowany jest w kwocie 

wyższej niż w roku 2006. 

Udział w podatku dochodowym od osób prawnych został zaplanowany wg przewidywanego 

wykonania w roku 2006. 

Wyższa jest część oświatowa subwencji ogólnej oraz część wyrównawcza, natomiast mniejsza 

jest część równoważąca. 

Dochody z opłat komunikacyjnych przyjęto na podstawie szacunkowych wyliczeń. W 

stosunku do roku 2006 roku poziom wpływów do budżetu planowany jest mniejszy w 

związku z obniżeniem opłat za karty pojazdów. 

Zaplanowano wyższe dochody z tytułu odpłatności za pobyt mieszkańców w domach pomocy 

społecznej w związku z wyższym wskaźnikiem kosztów utrzymania w stosunku do roku 2006. 

Natomiast pozostałe dochody zaplanowano na podstawie przewidywanego wykonania 2006 

roku.  

 W projekcie budżetu zaplanowano:  
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- wydatki inwestycyjne w wysokości 4.864.075 zł, co stanowi 9,74 % 

w stosunku do wydatków ogółem oraz 10,4 % do dochodów 

- dotacje dla podmiotów : jednostek samorządu terytorialnego, 

stowarzyszeń i innych podmiotów realizujących zadania powiatu 

- rezerwy: ogólną, celowe: na zdania oświatowe, pomoc społeczną 

i poręczenia. 

 

Proponowana maksymalna kwota poręczeń udzielanych przez Zarząd w ciągu roku 

budżetowego w wysokości 600.000 zł - § 9 ust. 6 – dotyczy planowanych poręczeń pożyczki 

na zakup leków dla SP ZOZ. W związku z udzielaniem poręczeń utworzono rezerwę w 

budżecie w kwocie mniejszej niż w roku 2006, gdyż niższe są kwoty pożyczek. 

 

Kwota na spłatę rat kredytów i pożyczek z lat ubiegłych wynosi 3.101.075 zł, co stanowi 6,63 

% w stosunku do dochodów 

Proponowany kredyt do zaciągnięcia w roku 2007 wynosi 6.258.275 zł i przeznaczony jest 

na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego oraz na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tyt. zaciągniętych kredytów i pożyczek. 

 

Przewidywane zadłużenie powiatu na koniec roku 2007 wynosi 15.274.651 zł, co stanowi 

32,68 %. 

Przewidywane jest zmniejszenie deficytu o kwotę pomocy finansowej z gmin na wykup 

budynku szpitala.  

Zarząd Powiatu, przedkładając projekt budżetu, wnosi o przyjęcie proponowanego projektu 

uchwały budżetowej na 2007 rok wraz z załącznikami. 

 

Radna Pani Elżbieta Palka postanowiła wyjaśnić przesłanki jakimi kierował się poprzedni 

Zarząd przygotowując projekt budżetu, ujmując w nim zagadnienia, które wymagają 

kontynuacji. Planowane dochody na 2007 rok wynosiły 46750 mln. Radna Pani Elżbieta 

Palka zwróciła obecnym na posiedzeniu radnym uwagę na subwencję, która dotyczy 

szkolnictwa, zarządzania kryzysowego oraz dotacje wynikające z porozumień z innymi 

jednostkami samorządu terytorialnego dotyczące pobytu dzieci w domach dziecka. Planuje 

się sprzedaż ośrodków zdrowia w Łęce, Pudliszkach i Piaskach. Wojewoda wyraził zgodę na 

pierwszeństwo wykupu tychże ośrodków lekarzom w nich pracującym. 
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Radny Pan Henryk Sadzki zapytał co się stało z jednym niewykupionym mieszkaniem nad 

ośrodkiem zdrowia w Piaskach. 

Radna Pani Elżbieta Palka odpowiedziała, że właściciel zadeklarował wykup mieszkania na 

początku roku. 

Radny Pan Leszek Kamiński zauważył, że nie może dochodzić do sytuacji, kiedy część 

gmin dołożyła się do wykupu szpitala w Gostyniu a część nie. Radny uważa, że gminy te 

powinny wywiązywać się ze swoich zobowiązań. 

Radna Pani Elżbieta Palka zwróciła uwagę, że sprawa szpitala nie jest kwestią 

zobowiązania a dobrej woli. Następnie poinformowała, iż część wpływów do budżetu dotyczy 

wpływów z komunikacji. 

Radny Pan Mirosław Waluś zwrócił uwagę zebranym, iż na zadania zlecone z zakresu 

administracji rządowej, czyli na zadania nie własne, wydajemy 758 tys. Zapytał ile wynoszą 

dotacje na zadania z zakresu administracji rządowej oraz jak się ma ta kwota w przeliczeniu 

na etaty. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że dotacji otrzymujemy 166 tys. 

Natomiast w przeliczeniu na etaty środków miało starczyć, według Urzędu Wojewódzkiego w 

Poznaniu, na 8,309 etatów. 

Radna Pani Elżbieta Palka poinformowała, że ze środków powiatu opłacane jest 20 etatów, 

które dotyczą geodezji, budownictwa, ochrony środowiska, paszportów. 

Radny Pan Kazimierz Musielak zapytał czy kwota wpływów z komunikacji jest realna. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że kwota ta jest realna. 

Radny Pan Henryk Sadzki zapytał o wpływy z zajęcia pasa. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak zauważyła, że pytanie dotyczy Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg. 

Radny Pan Henryk Sadzki zadał pytanie dotyczące wpływów za prawidłowe odprowadzenie 

podatku dochodowego od osób fizycznych. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że zależy to od terminowego 

odprowadzenia powyższego podatku. 

Radny Pan Robert Marcinkowski poruszył kwestię nowych zapisów w ustawie o opłacie 

skarbowej, która likwiduje znaczki skarbowe. Sprawa została na razie rozwiązana w taki 

sposób, że jest zatrudniona osoba, pracująca na część etatu w Starostwie Powiatowym i 

Urzędzie Miejskim w Gostyniu, która wydaje zaświadczenia interesantom obydwu instytucji o 

uiszczeniu tejże opłaty. Prowizja za opłaty skarbowe dla Starostwa wynosić będzie 5 %. 
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Radny Pan Henryk Sadzki zapytał czy są regulowane na bieżąco czynsze. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że jeśli nie są regulowane to Starostwo 

nalicza odsetki, a potem sprawa trafia do komornika. 

Radna Pani Elżbieta Palka zauważyła, że w wyniku instalacji windy podniósł się standard 

wynajmowanych pomieszczeń w ośrodku zdrowia w Gostyniu. Wyraziła przekonanie, że 

Zarząd analizuje tą sytuację, bowiem ceny czynszu uległy podwyższeniu. 

Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał o porozumienia z powiatem siedleckim i 

jarocińskim. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak poinformowała, iż Powiat otrzymuje dotację za 

umieszczenie dzieci pochodzących z innych powiatów w domach dziecka na terenie Powiatu 

Gostyńskiego. 

Radny Pan Robert Marcinkowski zadał pytanie o wydatki na usługi kartograficzne, które 

uległy wzrostowi o 50 %. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że usługi te wykonywane są w ramach 

zadań zleconych i dotację na te usługi otrzymujemy od Wojewody. 

Radna Pani Elżbieta Palka poinformowała, że zadania te wykonuje Powiatowy Ośrodek 

Geodezji i Kartografii, który otrzymuje dotację na modernizację systemów informatycznych 

oraz aktualizację map i ewidencji danych. Dotyczy to programu GEOINFO. 

Radny Pan Robert Marcinkowski wyraził zaniepokojenie zmniejszeniem środków na 

wynagrodzenia pracownicze. Zapytał czy poprzedni Zarząd planował zwolnienia lub redukcję 

wynagrodzeń. 

Radna Pani Elżbieta Palka odpowiedziała, iż wiążę się to z planowanymi odejściami 

pracowników oraz mniejszą ilością nagród, odpraw. Podwyżka wynosić będzie 1,9 %. Należy 

również zwrócić uwagę na fakt, że odchodzących pracowników zastępują młodsi, którzy 

zarabiają o wiele mniej. 

Radny Pan Robert Marcinkowski zastanawiał się czy nie można by przyjąć systemu 

niemieckiego w rozwiązaniu wydatków na tablice rejestracyjne pojazdów, który przewiduje 

wyznaczanie numeru przez instytucję publiczną a interesant sam kupuje sobie tablicę. 

Radny Pan Leszek Kamiński zapytał w jaki sposób Starostwo nabywa tablice rejestracyjne. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak poinformowała, że Starostwo ogłasza przetarg na 

tablice rejestracyjne. 

Radny Pan Jarosław Jędrkowiak zapytał czy Starostwo zarabia na tych tablicach. 
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Radna Pani Elżbieta Palka odpowiedziała, że instytucja publiczna nie może prowadzić 

działalności gospodarczej, więc sprzedaje tablice w takiej cenie w jakiej je nabyła. 

Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał o spadek wydatków na działalność promocyjną. 

Radna Pani Elżbieta Palka odpowiedziała, że wszystko zależy od zakupionych materiałów. 

W zeszły roku był album i film o Powiecie, który podniósł koszty promocji. 

Radny Pan Robert Marcinkowski zadał pytanie dotyczące zakupu materiałów 

promocyjnych przeznaczonych na Komendę Powiatową Policji i Straż Pożarną. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, iż na promocję tych podmiotów Powiat 

otrzymuje dotację od Wojewody. 

Radny Pan Robert Marcinkowski zadał pytanie dotyczące zmniejszenia środków na 

remonty szkół. Stwierdził, iż w roku wyborów przeznacza się więcej funduszy na inwestycje, 

a później nie. 

Radna Pani Elżbieta Palka poinformowała, iż w zeszłym roku były kończone remonty z lat 

poprzednich, a w tym roku nie ma już takiej potrzeby, gdyż większość placówek jest 

wyremontowanych. 

Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał dlaczego została przeznaczona mniejsza kwota 

na ratownictwo. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że środki na utrzymanie trzeciej karetki 

pogotowia są przeznaczone do końca maja. W zeszłym roku na dwie karetki SPZOZ w 

Gostyniu otrzymywał pieniądze z Narodowego Funduszu Zdrowia, a trzecią utrzymywało 

Starostwo. 

Radna Pani Elżbieta Palka poinformowała, że zgodnie z wolą Rady Powiatu w roku 2005, 

kupiono trzecią karetkę. Wojewoda uznał, że jedna karetka ma stacjonować w Gostyniu, a 

druga w Krobi i ta sytuacja wywołała zaniepokojenie mieszkańców Gostynia. W chwili 

obecnej środki na utrzymanie trzeciej karetki zapewnione są do maja, gdyż dyrektor SPZOZ 

negocjuje z Narodowym Funduszem Zdrowia pieniądze na dalsze miesiące. 

Radny Pan Mirosław Waluś zapytał o remont budynku po Heliosie przy ulicy Poznańskiej 

200 w Gostyniu i jakie jest jego przeznaczenie. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że budynek został wykupiony w całości i 

oprócz Powiatowego Urzędu Pracy i Powiatowego Zarządu Dróg swoje siedziby będą tam 

mieć Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna oraz Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie – 

wprowadzą się w czerwcu po zakończonym remoncie. PPP oraz PCPR opuszczą 

wynajmowane pomieszczenia w Pallasie, gdyż firma ta podniosła czynsz.  
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Radna Pani Elżbieta Palka poinformowała, ze nastąpi wykup drugiej połowy budynku 

Heliosu łącznie z gruntami za budynkiem, a wykonanie projektu zlecono w listopadzie 2006 r. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak poinformowała, że planowana jest winda. 

Radny Pan Mirosław Waluś zapytał o drogę Wymysłowo-Sułkowice. 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki postanowił zaprosić na następne posiedzenie Komisji 

Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg, by odpowiedział na pytania dotyczące dróg. 

Radny Pan Mirosław Waluś zapytał o środki przeznaczone na targi edukacyjne. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że środki dotyczą wystawy w 

Pudliszkach. 

Radny Pan Krzysztof Deutsch poinformował, że są kluby sportowe, które uzyskały mniej 

pieniędzy. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że są dotacje na kluby, ale muszą  one 

przystąpić do konkursu i złożyć wniosek w terminie. 

Radna Pani Elżbieta Palka poinformowała, że radni mogą zmienić ilość środków 

przeznaczonych na kulturę fizyczną. Jednak te środki są po to zapewnione, by kluby czy 

organizacje sportowe mogły się o nie ubiegać, jednak muszą przystąpić do konkursu. 

Pieniądze przeznaczone są na konkretne cele – wykonanie zadań powiatu. Istnieje również 

druga forma otrzymania środków – forma promocyjna. Powiat zawiera umowy z podmiotami, 

które w imieniu Powiatu będą promowały Powiat. Były zawarte dwie takie umowy. Trzecia 

forma to zakup sprzętu sportowego. 

Radny Pan Krzysztof Deutsch zapytał o podjazd pod szpital w Piaskach. 

Radna Pani Elżbieta Palka odpowiedziała, ze musi być projekt, aby taki podjazd 

zainstalować. Podjazd z ośrodka zdrowia w Gostyniu został rozmontowany i przekazany do 

ośrodka zdrowia w Łęce, gdyż do Piasków się nie nadawał. 

Radny Pan Krzysztof Deutsch zapytał o drogę w Grabonogu. 

Radna Pani Elżbieta Palka zaproponowała, by najpierw zobaczyć zaplanowane remonty, by 

ocenić, które inwestycje są palące. 

Radny Pan Kazimierz Musielak zaproponował, by radni przejrzeli Wieloletni Plan 

Inwestycyjny. 

Radny Pan Robert Marcinkowski stwierdził, że najlepiej zobaczyć drogi, by wiedzieć w co 

się chce inwestować. 
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Radny Pan Mirosław Waluś zaproponował, by poczekać na autopoprawki i nowy Wieloletni 

Plan Inwestycyjny. 

Radny Pan Henryk Sadzki zaproponował spotkanie z dyrektorem Powiatowego Zarządu 

Dróg i dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy. 

Radny Pan Leszek Kamiński zapytał ile osób pracuje w Powiatowym Zarządzie Dróg w 

Krobi. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że tych osób jest 9 i jest to obsługa. 

Radny Pan Robert Marcinkowski poinformował radnych, że złożył projekt do Zarządu 

Powiatu o przyznanie nagrody pieniężnej w wysokości 1800 zł za najlepszą pracę 

magisterską dotyczącą Powiatu Gostyńskiego. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie wniosek o spotkanie z 
Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg i Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy. 

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty 9 głosami „za”. 

 

Radny Pan Robert Marcinkowski złożył wniosek do Zarządy Powiatu o podjęcie działań w 

celu zabezpieczenia środków finansowych na karetkę pogotowia na cały rok kalendarzowy. 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie wniosek, który został 
przyjęty 9 głosami „za”. 

 

Radny Pan Mirosław Waluś złożył wniosek do Zarządu Powiatu o maksymalne 

ograniczenie wydatków na zadania zlecone z zakresu administracji rządowej. 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał wniosek pod głosowanie, który został 
przyjęty 6 głosami „za” i 3 „wstrzymującymi”. 

 

Radny Pan Leszek Kamiński zaproponował zajęcie się rozbudową drogi w Czachorowie. 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki poddał pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Gostyńskiego w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2007 rok. 

W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty 5 głosami „za”, 2 
„wstrzymującymi” i 2 „przeciw”. 
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Ad. 5 b 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki przedstawił członkom Komisji projekt planu pracy 
Komisji na 2007 rok. 

Plan pracy został przyjęty 8 głosami „za” przy nieobecności Radnego Pana Roberta 
Marcinkowskiego. 

Ad. 6. 

Brak wolnych głosów i wniosków. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Pan Henryk Sadzki podziękował wszystkim członkom Komisji, Skarbnik 

Pani Eleonorze Gościniak za przybycie na posiedzenie Komisji i zamknął posiedzenie 

Komisji. 

 

 

 

 

                                                                       Przewodnicz ący Komisji Budżetu, 
                                                                   Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego  
 
                                                                                      Henryk Sadzki 

 

 

 

 

Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 


